
PROTOKÓŁ  NR XXX/2017
XXX  SESJI  RADY  MIEJSKIEJ  W  SUPRAŚLU

w dniu 16 lutego 2017 r.

     XXX sesja Rady Miejskiej odbyła się w Urzędzie Miejskim w Supraślu. Otworzyła ją  o
godz.1600  Przewodnicząca Rady Pani Monika Suszczyńska. Stwierdziła, że na stan 15 radnych w
sesji uczestniczy 13, co stanowi quorum przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały
(w trakcie sesji przybyła jeszcze jedna osoba – w sesji nie uczestniczył radny Dawid Sienkiewicz).
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
         Lista obecności stanowi załącznik  nr 1 do protokołu.
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Monika Suszczyńska – przedstawiła propozycję porządku dziennego,
- poinformowała, że Burmistrz złożył wniosek o :

1) zdjęcie z porządku dziennego :
a) pkt 4 „f” w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas nieokreślony

umowy dzierżawy części nieruchomości stanowiącej własność Gminy
Supraśl i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego
trybu zawarcia tej umowy (dot. Pana J.L. – dz. nr 724),

b) pkt 4 „i” w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie w całości należności
pieniężnych  o  charakterze  cywilnoprawnym  przypadających
Komunalnemu Zakładowi Budżetowemu w Supraślu,

2) wprowadzenie do porządku dziennego projektu uchwały :
a)  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu

zagospodarowania przestrzennego części gminy Supraśl obejmującego
obszar  części  obrębów  ewidencyjnych  Karakule,  Sowlany,  Ciasne,
Sobolewo,

Tadeusz Karpowicz –  poprosił  o niewprowadzanie do porządku dziennego uchwały w sprawie
przystąpienia do sporządzania mpzp, ponieważ jest tam dużo nieścisłości,

-  postawił  wniosek  o  skierowanie  tej  sprawy  najpierw  na  Komisję
Infrastruktury,

Burmistrz – wyjaśnił, że jest to tylko uchwała intencyjna, a głównie chodzi o pokazanie dla wojska,
że zaczynamy coś w tym kierunku robić, a „wojna” z wojskiem może się dla gminy
bardzo źle skończyć w postaci wysokich odszkodowań, 

Ludmiła Sawicka – stwierdziła, że jej zdaniem temat jest zbyt poważny, aby już dziś podejmować
jakieś wiążące decyzje,

Monika  Suszczyńska  –  zwróciła  uwagę,  że  jeżeli  Rada  Miejska  podejmie  tę  uchwałę,  to
automatycznie zablokuje się wydawanie na ten teren decyzji o warunkach
zabudowy, a to jest dla nas bardzo ważne,

 -  dlatego namawia do podjęcia tej uchwały,
Daniel Sadowski –  stwierdził, że przede wszystkim należy sobie zadać pytanie, dlaczego ta działka

została  sprzedana  (przez  Agencję  Mienia  Wojskowego)  osobie  prywatnej  i
gdzie w tym czasie byli stratedzy wojskowi,

stanowisko Rady – za zdjęciem z porządku dziennego
pkt 4 „f” głosowało 9 radnych, 4 wstrzymało się od głosowania,

stanowisko Rady – za zdjęciem z porządku dziennego
pkt 4 „i” głosowało 12 radnych, 1 wstrzymał się od głosowania,
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stanowisko Rady – za wprowadzenie do porządku dziennego
projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części
gminy Supraśl obejmującego obszar części obrębów

ewidencyjnych Karakule, Sowlany, Ciasne, Sobolewo,
głosowało 8 radnych, przeciw 5,

stosunkiem głosów 8 za, przy 5 wstrzymujących się 
od głosowania przyjęto następujący porządek dzienny :

1) Otwarcie obrad - przyjęcie porządku dziennego.
2)  Sprawozdanie z działalności Burmistrza od ostatniej sesji.
3)  Sprawozdanie z działalności stałych komisji rady od ostatniej sesji.
4)  Rozpatrzenie projektów uchwał :

a) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r.
b) w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych, 
c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu, 
d) w sprawie  wyrażenia  zgody na  zawarcie  na  czas  nieokreślony  umowy dzierżawy części

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Supraśl i wyrażenia zgody na odstąpienie od
obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy (dot. Pana I.S. – dz. nr 1213),

e) w sprawie  wyrażenia  zgody na  zawarcie  na  czas  nieokreślony  umowy dzierżawy części
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Supraśl i wyrażenia zgody na odstąpienie od
obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy (dot. Pana I.S. – dz. nr 1472),

f) w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego części gminy Supraśl obejmującego obszar części obrębów ewidencyjnych
Karakule, Sowlany, Ciasne, Sobolewo,

g) w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Karakule (ul.Sezamkowa),
h) w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Sowlany (ul.Przemysłowa),
i) w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju

szkolnego,
j) w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Supraśl,
k) w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do

publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkole podstawowej prowadzonych
przez Gminę Supraśl,

l) w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji Gminy Supraśl,
m)w sprawie zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji,
n) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej w 2017 r.
o) w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji rady,

5) Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji.
6) Interpelacje i zapytania radnych.
7) Przyjęcie protokołu z XXIX sesji.
8) Wolne wnioski i informacje.
9) Zakończenie.
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.2

       Sprawozdanie z działalności Burmistrza od ostatniej sesji (zał. nr 2) :
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Burmistrz  –   dodatkowo poinformował,  że  Gmina  Supraśl  otrzymała  środki  (około  3  mln)  na
budowę  ul.Kodeksu  Supraskiego  (dojazd  do  terenów  inwestycyjnych  strefy  A
Uzdrowiska),

Tadeusz Karpowicz – zapytał co się dzieje w sprawie oświetlenia Szosy Baranowickiej,
Burmistrz – poinformował, że jest umówiony w Generalnej Dyrekcji na następny piątek na godz.900 
Józef Fiłonowicz – zapytał co się dzieje w sprawie drogi powiatowej do Surażkowa,
Burmistrz – wyjaśnił, że nasz radny powiatowy Pan Wojciech Fiłonowicz zadbał w powiecie o tą

sprawę i powiat szykuje już pieniądze na ten cel,

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.3

Sprawozdanie z działalności stałych komisji rady od ostatniej sesji :

Daniel Sadowski – złożyła sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowo-Gospodarczej,
Bernard Prochaski – złożył sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury,

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.4

Rozpatrzenie projektów uchwał :

Tadeusz Karpowicz – postawił wniosek aby jako ppkt „a” rozpatrzeć  projekt uchwały w sprawie
wyznaczenia  obszaru  zdegradowanego  i  obszaru  rewitalizacji  Gminy
Supraśl,

stanowisko Rady – za przyjęciem powyższego wniosku
głosowało 7 radnych, 6 wstrzymało się od głosowania,

Monika Suszczyńska – stwierdziła, że wniosek nie uzyskał większości bezwzględnej ustawowego
składu rady,

a) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r. :

Lucyna Majewska – omówiła projekt uchwały,
Daniel  Sadowski  –  poinformował,  że  Komisja  Budżetowo-Gospodarcza  zaopiniowała  powyższy

projekt uchwały pozytywnie,

uchwałę Nr XXX.316.2017 w sprawie jw.
podjęto przy 8 głosach za i 5 przeciw

(zał. nr 3)

b) w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych :

uchwałę Nr XXX.317.2017 w sprawie jw. podjęto 
przy 11 głosach za i 2 wstrzymujących się od głosowania,

(zał. nr 4)
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c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu :

Daniel  Sadowski  –  poinformował,  że  Komisja  Budżetowo-Gospodarcza  zaopiniowała  powyższy
projekt uchwały pozytywnie,

uchwałę Nr XXX.318.2017 w sprawie jw. podjęto 
przy 12 głosach za i 1 wstrzymującym się od głosowania,

(zał. nr 5)

d) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  na  czas  nieokreślony  umowy  dzierżawy  części
nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy  Supraśl  i  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od
obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy (dot. Pana I.S. – dz. nr 1213 - zał. nr 6) :

Bernard  Prochaski  –  poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury  zaopiniowała  powyższy  projekt
uchwały pozytywnie,

Józef Fiłonowicz – stwierdził, że nie zgadza się na dzierżawę tej działki bez przetargu i jeżeli ta
uchwała zostanie podjęta, to na pewno ją zaskarży,

Burmistrz – wyjaśnił, nikt inny nie starał się o dzierżawę tej działki i wszystko jest robione zgodnie
z prawem,

Monika Suszczyńska –   stwierdziła, że w takich przypadkach zawsze namawia do organizowania
przetargów,

stanowisko Rady – za podjęciem powyższej uchwały
głosowało 5 radnych, przeciw 6 i 1 wstrzymał się od głosowania,

e) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  na  czas  nieokreślony  umowy  dzierżawy  części
nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy  Supraśl  i  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od
obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy (dot. Pana I.S. – dz. nr 1472 - zał. nr 7)

Bernard  Prochaski  –  poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury  zaopiniowała  powyższy  projekt
uchwały pozytywnie,

stanowisko Rady – za podjęciem powyższej uchwały
głosowało 5 radnych, przeciw 7 i 1 wstrzymał się od głosowania,

f) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
części gminy Supraśl obejmującego obszar części obrębów ewidencyjnych Karakule, Sowlany,
Ciasne, Sobolewo :

Józef Fiłonowicz – zapytał czy w budżecie są zabezpieczone środki na ten cel, co gmina przez to
osiągnie i jak to wpłynie na rozwój gminy,

Marek  Szutko  –   wyjaśnił,  że  w  budżecie  są  środki  na  miejscowe  plany  zagospodarowania
przestrzennego,
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Tadeusz Karpowicz –  postawił  wniosek o przeniesienie  tej  sprawy na Komisję Infrastruktury i
przeprowadzenie wizji lokalnej,

stanowisko Rady – za przyjęciem powyższego wniosku
głosowało 6 radnych, przeciw 8,

uchwałę Nr XXX.319.2017 w sprawie jw.
podjęto przy 8 głosach za, 5 przeciw

i 1 wstrzymującym się od głosowania,
zał. nr 8

g) w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Karakule (ul.Sezamkowa) :

Bernard  Prochaski  –  poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury  zaopiniowała  powyższy  projekt
uchwały pozytywnie,

uchwałę Nr XXX.320.2017 w sprawie jw. 
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych)
zał. nr 9

h) w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Sowlany (ul.Przemysłowa) :

Bernard  Prochaski  –  poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury  zaopiniowała  powyższy  projekt
uchwały pozytywnie,

uchwałę Nr XXX.321.2017 w sprawie jw. 
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych)
zał. nr 10

i) w sprawie  projektu dostosowania  sieci  szkół  podstawowych i  gimnazjów do nowego ustroju
szkolnego :

uchwałę Nr XXX.322.2017 w sprawie jw. 
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych)
zał. nr 11

j) w  sprawie  ustalenia  kryteriów  wraz  z  liczbą  punktów  w  postępowaniu  rekrutacyjnym  do
publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Supraśl :

uchwałę Nr XXX.323.2017 w sprawie jw. 
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podjęto jednogłośnie,
(w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych)

zał. nr 12

k) w  sprawie  ustalenia  kryteriów  wraz  z  liczbą  punktów  w  postępowaniu  rekrutacyjnym  do
publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkole podstawowej prowadzonych przez
Gminę Supraśl :

uchwałę Nr XXX.324.2017 w sprawie jw. 
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych)
zał. nr 13

l) w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji Gminy Supraśl :

uchwałę Nr XXX.325.2017 w sprawie jw. 
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)
zał. nr 14

m) w sprawie zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji :

uchwałę Nr XXX.326.2017 w sprawie jw. 
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)
zał. nr 15

n) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej w 2017 r. :

uchwałę Nr XXX.327.2017 w sprawie jw. 
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)
zał. nr 16

o) w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji rady ;

uchwałę Nr XXX.328.2017 w sprawie jw. 
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)
zał. nr 17

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.5
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Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji :

nie zgłoszono uwag
Ad.6

          Interpelacje i zapytania radnych :

Paweł Koronkiewicz – zapytał jak wygląda sprawa oświetlenia Szosy Baranowickiej,
Marek Szutko – odnośnie oświetlenia całej Szosy Baranowickiej i chodników, wysłano pismo do 

Generalnej Dyrekcji z prośbą o spotkanie (na razie musimy znaleźć formę prawną 
realizacji tego zadania, a następnie zastanowimy się nad zakresem),

Paweł Koronkiewicz – zapytał czy ruszyła już sprawa planu zagospodarowania przestrzennego 
Zaścianek,

Marek Szutko – stwierdził, że ta sprawa nie została jeszcze ruszona,
Mariusz Romanowicz – zapytał czy poczyniono już jakieś kroki w sprawie monitoringu obrad Rady,
Marek Szutko – wyjaśnił, że zajmie się tą sprawą, jeżeli w budżecie gminy zostaną zabezpieczone 

środki na ten cel,
Burmistrz – zobowiązał Zastępcę do przygotowania na następną sesję informacje na temat kosztów 

takiego monitoringu,

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.7

         Przyjęcie protokołu z XXIX sesji :

stanowisko Rady – za przyjęciem protokołu z XXIX sesji
głosowało 7 radnych, 7 wstrzymało się od głosowania,

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.8

Wolne wnioski i informacje :

Zbigniew Szymanik – poruszył następujące sprawy :

1) konieczność oświetlenia 3 przejść dla pieszych na ul.Szosa Baranowicka,
2) konieczność oświetlenia ul.Europejskiej,
3) konieczność oświetlenia ul.Modrzewiowej,
4) sprawę ograniczenia prędkości na ul.Modrzewiowej,
5) na  ul.Modrzewiowej  studzienki  kanalizacji  deszczowej  są  co  150 m,  to

stanowczo za mało,
6) przystanek przy poczcie nie jest obudowany pleksą,
7) nie oświetlony jest przystanek nr 717 i to samo dotyczy przystanku przy

lasku (za bankiem),
8) sprawa smogu – u Marszałka są pieniądze na walkę ze smogiem,

Burmistrz –  stwierdził,  że sprawę smogu traktuje bardzo poważnie,  ale
jego  zdaniem  najpierw  należałoby  się  zająć  edukacją
mieszkańców,  żeby  nie  palili  w  piecach  śmieci  i  innych
niebezpiecznych substancji,
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9) w trakcie  SupraSKI-ego Festiwalu  miejsca  parkingowe zajmował  ciężki
sprzęt do przewozu drewna,

10) należy  również  zwrócić  uwagę  na  skuter  śnieżny,  który  stwarza
niebezpieczeństwo dla narciarzy,

Leonard Krzyżaniak – stwierdził, że gmina powinna się zastanowić nad dofinansowaniem zakupu
specjalnych filtrów na kominy,

Piotr Górko – zapytał co ma robić z sąsiadem, który pali śmieci w piecu,
Burmistrz – stwierdził, że trzeba to zgłaszać na policję,
Monika Suszczyńska – poinformowała, że jest zalecenie Generalnego Inspektora Ochrony Danych

Osobowych aby wszelkie informacje służbowe zawierające dane osobowe
były przesyłane wyłącznie na służbowe adresy e-mailowe radnych,

Józef  Fiłonowicz  –  postawił  wniosek  o  wybudowanie  parkingu  w  bezpośrednim  sąsiedztwie
pawilonów handlowych „Biedronka” i „Delikatesy” oraz „Zajmy”

 -  w trakcie większych imprez nieprzejezdna jest ul.Cieliczańska , (od CKiR-u
do Biedronki) i dlatego potrzebny jest ten parking,

 -   postawił  wniosek  aby  gmina  zrobiła  zorganizowane  targowisko  (projekty
takich zadaszonych stołów do targowania były nawet zrobione),

Burmistrz –  wyjaśnił, że zostały już poczynione pierwsze kroki zarówno w sprawie parkingu, jak i
w  sprawie  targowiska,  jak  tylko  otrzymamy  środki  z  zewnątrz  przystąpimy  do
realizacji tych przedsięwzięć,

Tadeusz Karpowicz –  stwierdził, że to wszystko o czym mówił Pan Szymanik jest słuszne i w miarę
możliwości jest realizowane, jednak środki jakimi dysponuje Grabówka są
ciągle za małe,

-  problemem  są  ślepe  ulice,  gdzie  jest  problem  i  z  odśnieżaniem  i  z
posypywaniem piaskiem, trzeba się w końcu tym zająć,

-   dlaczego nie ruszono mpzp Zaścianek, chociaż radni byli informowani, że
ten plan poszedł już do realizacji,

-   zapytał dlaczego Burmistrz pozwolił na wożenie piasku z ul.Ciołkowskiego
na wyrobisko (około 4 ha) w Sobolewie, nikogo z radnych , czy sołtysów z
tego terenu się nie pytając,

-   poinformował, że gmina przegrała z kretesem sprawę z Panem Muszyńskim i
teraz trzeba będzie zwracać pieniądze,

-   wracając do wyrobiska z Sobolewie, zwrócił uwagę, że trzeba będzie gdzieś
wywozić  ziemię  z  ulic  robionych  na  terenie  naszej  gminy,  a  ponadto
najpierw trzeba było opracować koncepcję zagospodarowania tego terenu,

-  postawił  wniosek  aby  Urząd  przedstawił  dochody  do  budżetu  gminy  z
poszczególnych sołectw,

Bernard  Prochaski  –  zapytał  kiedy  będą  wyznaczone  co  najmniej  4  miejsca  parkingowe  dla
interesantów Urzędu,

Józef Fiłonowicz – postawił wniosek o przywrócenie fontanny na Rynku,

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.9

        Zakończenie :

         W związku z wyczerpaniem porządku dziennego na tym sesję o godz.1930  zakończono.
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Protokołował :                                                                                       Przewodnicząca Rady
Marian Brajczewski                                                                               
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                                                                                                 mgr Monika Suszczyńska
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